
TURIZEM V NAŠI OKOLICI
Turizem postaja vse pomembnejši. Država Slovenija veliko stavi nanj. Tudi

turizem naj bi bil ena izmed tistih kvalitet, ki naj bi nas približale in povezovale
z (razvitejšim) svetom. Kako je s to stvarjo, si bomo lahko prebrali kje drugje;
spodaj pa lahko preberete nekaj besed o turizmu v naši občini. Pogovarjal sem
se s predsednikom Občinskega turističnega društva Moste-Polje, g. Beraardom
Svetkom.

* Naša občina ni ravno znana po
turizmu. Ali to pomeni, da turizma
pri nas sploh ni?

Turizma v klasičnem pomenu be-
sede v občini Moste-Polje res ni.
Temu do določene mere botrujejo ge-
ografske značilnosti, ki pa vendarle še
zdaleč niso popolnoma zanemarljive
in neprimerne za turizem. Prav tako
pri nas ni mogoč tranzitni turizem,
kakršnega imajo na primer v Šiški. Je

pa pri nas nekaj potenciala, ki bi ga
vendarle kazalo izkoristiti.

• Kje in kakšen je ta potencial?
Še največ bi se dalo narediti na

področju kmečkega turizma in sicer
predvsem v vzhodnih predelih ob-
čine. Zaenkrat kmečkega turizma
v pravem pomenu besede pri nas še
ni, saj so za kaj takega potrebne
stalne prenočitvene zmogljivosti,
ustrezna preskrba z doma pridelano

hrano, poleg tega pa še kak znamenit,
ali pa vsaj zanimiv kraj v bližini. Prva
dva pogoja še nista izpolnjena, za zad-
njega pa tega ne bi mogli reči.
V vzhodnih predelih občine je namreč
veliko gozdov, pokrajina je hribovita.
poleg tega pa je gostota prebivalstva
na tem področju zelo majhna. Ti goz-
dovi so dobro znani po kostanju. kar
bi prav gotovo lahko izkoristili v prid
kmečkega turizma. Poleg kostanja so

tu še got>e, gozdne jagode... Nekaj
kmetij in gostiln pa vendarle deluje na
tem področju. Pri njih je mogoče do-
biti dnevno oskrbo, tudi prenočišče.

a vse skupaj ni organizirano: ni stal-
nega dotoka ljudi (turistov). V tak
turizem je seveda treba vlagati; dobro
voljo, predvsem pa denar.

• Kako občina pomaga, ali pa
vzpodbuja te poizkuse?

Občina česa velikega v tem tre-
nutku ne more narediti. Za tri, štiri
kmetije se ne izplača organizirati oz.
načrtovati kmečkega turizma. Najprej
mora stvar postati nekoliko bolj mno-
žična, pa tudi kmetje sami bi morali

več postoriti za svoj Jmage'. Ven-
darle pa iz načrta razvoja kmetijstva
naše občine kmečki turizem ni izvzet.

• Poleg kmečkega pa najverjetneje
pri nas obstaja še kaka druga vrsta
turizma?

V naši občini je veliko delavskih
naselij. zato je v dobršni meri razvit
izletniški turizem. Tovrstnih izletni-
ških točk pri nas ne manjka, neokr-
njenOst narave pa je zaenkrat še
izredna. Ob nedeljah se marsikatera
družina odpravi na Molnik, Pugled ali
pa na kak drug hrib. Poleg narave so
tu še številne zgodovinske znamenito-
sti. kot so Fužinski grad. v katerem
bo stalna Plečnikova razstava, Kode-
ljev grad z Jelovškovo kapelo, ali pa

cerkev v Zavogljah, ki je eden najlep-
ših sakralnih spomenikov v občini in
njeni okolici. Vse drugo sloni v glav-
nem na gostilnah; le-te so pa dobre in
slabe. Marsikatero bi z veseljem pri-
poročil še tako zahtevnim gurmanom.

Pa naj še kdo reče, da se da v občini
Moste-Polje videti le tisti veliki dim-
nik, ki dan za dnevom v zrak pošilja
črne saje!
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